
Med anledning av detta önskar jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande, 
Peter Book (M):  

 

1. Anser du att det moderatledda styret är tydligt när det kommer till att ge föreningslivet 
långsiktiga besked gällande deras behov av lokaler?  

Det som har varit aktuellt i närtid där delar av föreningslivet varit involverade har flera förslag 
presenterats.  Det har funnits olika viljor hos föreningslivet med de större organisationerna 
har landat i den gamla gymnasiebyggnaden (WGY) vilket är beslutet. Föreningarna är 
medvetna att de kommer att kunna nyttja lokalerna 3-4 år. 

2. Anser du att det är en besparing för kommunkoncernen att Vård- och omsorgsnämnden 
säger upp lokaler för föreningslivet och hänvisar uppgiften till EHB och i förlängningen 
Upplevelsenämnden?  

Beslutet handlar inte i grunden om en besparing utan att vård och omsorg inte har ansvar för 
att sörja för föreningslivets lokalförsörjning. Något underlag finns ännu inte framtaget mellan 
VoO och upplevelse om kostnader eller vilka lokaler som kan erbjudas, befintliga eller ett 
annat alternativ. 

3. Hur stor blir besparingen för skattebetalarna att säga upp föreningslivets lokaler på 
Ljunggården, Kryddgården och Ormvråksgränd 8? 

Se svar i fråga 2  


